
Anteckningar från möte Nivå 1 2023-06-14


Närvarande: representanter för alla grupper nivå 1: F2017/2018, F2016, F2015, F2014, 
P2017/2018, P2016, P2015 och P2014.


Vi växer så att det knakar. I nivå 1 har vi i dagsläget 180 spelare registrerade.

Alla grupper har ledare och den grupp som uttrycker behov av fler ledare är F2014. Båda ledarna 
har börjat nu i vår och skulle vilja ha förstärkning.

Under mötet framfördes idéer om hur man i föräldragruppen kan engagera både ledare och 
vitaminer genom att för en begränsad tid engagera någon/några. T ex en termin eller ett år i taget. 


1 Utrustning:  
Stort behov av bollar, fler och nya både små och stora koner. När flera grupper i nivå 1 tränar 
samtidigt räcker inte antalet bollar till. 

Lagens lådor håller inte för belastningen.

5 mot 5 mål. Var har de gamla höga 5 mot 5 målen tagit vägen? Om flera lag i nivå 1 tränar 
samtidigt finns inte mål till alla. 

Önskemål: 

1. Fler småmål som är stabila och tål blåsiga förhållanden? 

2. Placera 5 mot 5 träningsytor nära 5 mot 5 målens placering. (Vi påminner om att nyckel till 

grinden finns på krok i bollrummet.)

3. Kan idrottsplatsen investera i fler mål?(Nu är vi betydligt fler aktiva)


2 Träningsytor: 
Alla lag har svårt att starta träning tidigare än 17.15.

Eftersom vi är fler aktiva än tidigare upplevs träningsytorna som små.

Förslag framfördes om att boka konstgräs för att alternera konstgräs/gräs/gräs om tre lag idag 
delar på en plan. Alltså var tredje vecka konstgräs/lag.

Frågor:

1. Kan vi vi utnyttja A-planen för träning med yngre spelare på vardagar. 

2. Vilken yta skall P2016 träna på när de startar med två träningar i veckan till hösten. ( De kan 

tänka sig en annan träningsdag än onsdag.) Enligt grässchemat skall det finnas plats på C-
plan. (Kommunicera med P2012)


3. Finns det möjlighet för F2014 att träna på torsdagar istället för onsdagar för att undvika krock 
med annan idrott och för att skapa större ytor onsdagar.


4. Kan P13 starta onsdagsträningen 18.30 istället för 18.00 för att Nivå 1 skall kunna ha hela 
planen till 18.30. (Just nu tre lag F2014, 2015 och 2016 ( 52spelare) på halv plan från 18).


3 Övrigt: 
• Hur gör vi för att hålla toaletter öppna träningskvällar? Det behövs för både spelare och 

anhöriga.

• Avbytarbänkar: I bollrummet finns ett par avbytarbänkar de har införskaffats av olika lag, ej av 

klubben. Det går bra att låna det som inte är märkt med sponsorer. 

• Förbandslådor: Vad måste finnas i en förbandslåda och vi behöver en översyn så att en låda 

finns till alla lag. F2015 efterlyser den Folksam förbandsväska de privat hade utrustat och 
placerat i bollrummet i våras. 


• Lagen tipsades om möjligheten att spela förmatch ( internt eller kanske t o m externa) vid 
seniormatche hemma.


• Besök av seniorer vid nivå 1 träningar. P2015 har fått ett mycket uppskattat besök. Vi 
undersöker möjligheten för andra också. 


• F2015 önskade tips om flicklagsmatcher att titta på, gärna 7 mot 7 och vilket som helst av våra 
lag skulle passa.


• Vi påminner om att hjälpa till för att få många att anmäla sig till arbetspass vid TS-cup


Till styrelsen: 
Solskydd till klubbvillan. Låt någon? sätta sin logga på persienner.


Utbildningsönskemål: 
Från de närvarande uttrycktes utbildningsönskemål:




UEFA D: Pernilla Åkerfeldt, Viveca Sjögren, Malin Lagerkvist, Karolina Westberg och Caroline 
Andersson


UEFA C: Ali Moussaoui, Eric Sjerén


UEFA B: Tim Rix


Matcher I höst

F17/18 inga, stöttar F2016 vid behov

F2016 2 lag 3 mot 3 sammandrag i sydost

F2015 2 lag i seriespel

F2014 1 lag i seriespel allra helst lokalt

P17/18 deltar i Öjas kompisar stöttar P2016 vid behov

P2016 3 lag 3 mot 3 sammandrag sydost

P2015 4 lag 5 mot 5 sammandrag sydost

P2014 har meddelat Jimmie provar med 1 lag i 7 mot 7 seriespel.


Österlenboll har möte angående höstens sammandrag 29/6 19.00 i Tomelilla. 


Vid protokollet.

Hans



